
PROTOKÓŁ NR III/2021 

z obrad III sesji Rady Miejskiej w Bieruniu, która odbyła się w dniu 25 marca 2021 r.  
w trybie zdalnym 

 
 
Obecni: 

1. Na stan 15 radnych: obecnych    14 
       nieobecny usprawiedliwiony   Edward Andrejczuk 
   

2. Burmistrz Miasta Krystian Grzesica, Zastępca Burmistrza Sebastian Macioł, Sekretarz Miasta 

Jolanta Sałęga, Skarbnik Miasta Dorota Przybyła, dyrektorzy jednostek organizacyjnych, 

Komendant Straży Miejskiej, Radca Prawny, naczelnicy wydziałów, kierownicy referatów 

Urzędu Miejskiego. 

Porządek obrad sesji: 
1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z II sesji Rady Miejskiej w dniu 25.02.2021 r. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji zadań w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja o realizacji uchwał z poprzedniej sesji. 

6. Stanowiska, wnioski i opinie komisji. 

7. Wolne głosy. 

8. Działalność Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bieruniu.  

9. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej — według załącznika.  

10. Blok informacyjny. 

11. Zakończenie obrad III sesji Rady Miejskiej w Bieruniu. 

 

 

Ad 1 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marcin Nyga działając na podstawie ustawy 
o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 r., art. 20 ust. 1 otworzył obrady I sesji Rady Miejskiej 
w Bieruniu, które odbyły się w zdalnym trybie przy wsparciu systemów informatycznych eSesja oraz 
Microsoft Teams w związku z sytuacją związaną z wirusem COVID-19.  
Na podstawie informacji uzyskanej z systemu informatycznego eSesja stwierdził, że liczba 
zalogowanych do systemu radnych pozwala na prawomocne obradowanie.  
Przywitał wszystkich uczestniczących zdalnie w obradach sesji rady.  
 
 
Ad 2 
 
Przewodniczący Rady zapytał, czy wszyscy otrzymali zawiadomienie z zaproponowanym porządkiem 
obrad i projektami uchwał oraz czy wnoszą o jego poszerzenie, ograniczenie lub zmiany.  
 
Nie zgłoszono uwag do porządku obrad. 
 
 
Ad 3 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie protokół z II sesji Rady Miejskiej, która odbyła się 
w dniu 25.02.2021 r.  
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward nieobecny 

2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA  
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr - 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 
 
 
Ad 4 
 
Burmistrz Miasta uzupełnił sprawozdanie, które radni otrzymali w formie pisemnej o informacje, 
które nie zostały w nim ujęte a dotyczące m. in.: sytuacji związanej z COVID-19 w mieście oraz 
obostrzeń i ograniczeń w pracy urzędu; zmian kadrowych, stanu prac nad planami zagospodarowania 
przestrzennego; realizacji zadań inwestycyjnych; trwających prac nad Programem ograniczenia niskiej 
emisji; pomocy przy opracowywaniu i składaniu wniosków w ramach Programu „Czyste Powietrze”.  
Zwrócił się do rady o podjęcie stanowiska w kwestii składania wniosku aplikacyjnego o środki 
w ramach Programu „Sportowa Polska”, który wiąże się z zabezpieczeniem środków finansowych na 
lata przyszłe. W ramach tego wniosku, który musi być złożony do 31 marca planuje się przygotować 
dwa komponenty, tj. modernizacja zaplecza szatniowo-sanitarnego obiektu sportowego KS Unia w 
Bieruniu oraz przebudowa strzelnicy sportowej w Bieruniu.  Przedstawił wstępnie szacowany zakres 
rzeczowo-finansowy tych zadań.  
 
Przewodniczący Rady zwrócił uwagę, że temat „Sportowej Polski” znacznie wybiega poza 
sprawozdanie Burmistrza Miasta i zaproponował, aby do niego wrócić i przedyskutować w punkcie 
„Wolne głosy”.  
 
Zastępca Burmistrza Sebastian Macioł poinformował o postępowaniach przetargowych 
rozstrzygniętych i w takcie naboru ofert.  
 
Przewodniczący Rady: 
- zaproponował, aby Naczelnik Wydziału Nadzoru i Spraw Społecznych przedstawiła się, by radni mogli 

ją poznać. 
 
Naczelnik Wydziału Nadzoru i Spraw Społecznych Katarzyna Mazurczyk przedstawiła siebie 
i wyzwania, które stoją przed wydziałem.   
 
-  zapytał jak długo będzie działał w urzędzie punkt pomocy przy opracowywaniu i składaniu wniosków 

w ramach Programu „Czyste Powietrze”.’ 
Burmistrz Miasta poinformował, że gmina będzie elastycznie podchodzić do tematu. 
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Wiceprzewodnicząca Rady Krystyna Wróbel zapytała jakich nieruchomości dotyczą umowy zawarte z 
Agencją Obsługi Nieruchomości „SZACUNEK” w Libiążu na wykonanie wycen nieruchomości. 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości poinformował, że umowy dotyczą 
bieżącej obsługi, tj. m. in.: zbycia, nabycia nieruchomości; opłat planistycznych; przejmowanych 
terenów publicznych z mocy prawa.     
 
Radny Jarosław Mokry zapytał, czy gmina posiada informacje czy mieszkańcy, którzy korzystają 
z gminnego programu ograniczenia emisji ubiegają się również o współfinansowanie w ramach 
Programu „Czyste Powietrz”. 
Burmistrza Miasta poinformował, że oczywistym jest korzystanie mieszkańców z wszystkich 

możliwości, które się pojawiają. Jeżeli ktoś wymienił kocioł z dofinansowaniem gminnym wcale nie 

blokuje to możliwości ubiegania się o dofinansowanie z Programu „Czyste Powietrze”.   

 

Radna Maria Sitko zapytała, czy w ramach Programu „Czyste Powietrze” będzie możliwość ubiegania 

się o dofinansowanie nie tylko wymiany kotła, ale np. elektrofiltrów montowanych w wylotach 

kominowych. 

Przewodniczący Rady poinformował, że jest to program poza gminą.  

Burmistrza Miasta zachęcił radnych do zgłaszania uwag, aby wzbogacić program gminny o inne 

komponenty. Zwrócił uwagę, że sam elektrofiltr niewiele wniesie, ponieważ idea gminnego programu 

polega na wymianie nieekologicznych źródeł na źródła ekologiczne.  

 
 
Ad 5 
 
Sekretarz Miasta poinformowała, że uchwały podjęte na poprzedniej sesji zostały przesłane do 
organów nadzoru, do tej pory nie wpłynęły żadne uwagi. 
 
 
Ad 6 
 
Przewodniczący komisji Bezpieczeństwa, Gospodarki, Społecznej przedstawili wnioski i stanowiska 
podjęte na posiedzeniach komisji w marcu br. bez opinii dotyczących tematu głównego i projektów 
uchwał będących w porządku obrad dzisiejszej sesji. Wnioski Komisji Finansów przedstawił 
Wiceprzewodniczący tej komisji.   
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że opinia komisji dotyczy tematu głównego 
i zostanie przedstawiona w podsumowaniu dyskusji.   
Przewodniczący komisji Skarg, Wniosków i Petycji poinformował, że komisja w okresie 
międzysesyjnym spotkała się jeden raz w trybie zdalnym w celu rozpatrzenia petycji w temacie 
suplementacji witaminy D. Komisja odstąpiła od dalszego procedowania tej sprawy, ponieważ 
wnioskodawca wycofał ww. petycję. Ponadto komisja oczekuje na materiały w sprawie skargi, która 
wpłynęła do rozpatrzenia.    
 
 
Ad 7 
 
Burmistrz Miasta przedstawił temat składania wniosku aplikacyjnego o środki w ramach Programu 
„Sportowa Polska”, na zadania: 
- modernizacja zaplecza szatniowo-sanitarnego obiektu sportowego KS Unia, wartość ogółem  

385 900,00 zł, wkład własny 192 900,00 zł, termin realizacji 2022 rok;  
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- przebudowa strzelnicy sportowej w Bieruniu, wartość ogółem 1 763 000,00 zł, wkład własny  
881 000,00 zł; termin realizacji 2022-2023. 

 
W czasie dyskusji, w której udział wzięli radni Natalia Grosman, Jarosław Mokry, Marcin Nyga 
poruszono sprawy dotyczące m. in.: przewidzenia w perspektywie najbliższego czasu przebudowy 
budynku strzelnicy w kontekście modernizacji toru w strzelnicy; poparcia dla realizacji tych zadań – 
obiekty będą służyć przez lata przy relatywnie niskim nakładzie środków; analizy finansowo-
ekonomicznej zadań; ryzyka, że inne zadania zejdą na drugi plan. 
 
Burmistrz Miasta udzielił odpowiedzi oraz szczegółowych wyjaśnień na poruszone w czasie dyskusji 
sprawy. 
 
Przewodniczący Rady, wobec braku dalszych głosów w dyskusji, poddał pod głosowanie stanowisko: 
 
Rada Miejska w Bieruniu popiera aplikowanie o środki zewnętrzne w ramach Programu „Sportowa 
Polska” na realizację dwóch zadań: 
- modernizacja zaplecza szatniowo-sanitarnego obiektu sportowego KS Unia, wartość ogółem  

385 900,00 zł, wkład własny 192 900,00 zł, termin realizacji 2022 rok;  
- przebudowa strzelnicy sportowej w Bieruniu, wartość ogółem 1 763 000,00 zł, wkład własny  

881 000,00 zł; termin realizacji 2022-2023. 
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward nieobecny 

2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz - 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA  
5. Gerycki Damian WSTRZ 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr            ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za 12 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos 
 

Stanowisko zostało przyjęte większością głosów. 
 
 
Radny Damian Gerycki zawnioskował o zwrócenie się do zarządcy DK 44 w sprawie zniwelowania 
uskoków w nawierzchni drogi ul. Warszawskiej w okolicy skrzyżowania ul. Soleckiej z ul. Węglową 
(rejon bloku ul. Warszawska 256). 
 
Burmistrz Miasta poinformował, że zostanie skierowane wystąpienie w tej sprawie do zarządcy drogi. 
 
 
Ad 8 
 
Temat Działalność Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bieruniu przedstawił Dyrektor Piotr 
Ćwiękała. 
  
Przewodnicząca Komisji Społecznej poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała:  
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- sprawozdanie z realizacji Gminnym Programie Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2020, 

- sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny, 
- sprawozdanie z prac Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie wraz ze 

sprawozdaniem z Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 
Przemocy w Rodzinie, 

- sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bieruniu za rok 2020, 
- ocenę zasobów pomocy społecznej za rok 2020. 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że komisja przeprowadziła kontrolę w dniu 
22 marca 2021 r., nie stwierdziła nieprawidłowości i pozytywnie zaopiniowała funkcjonowanie 
Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej. 
Jednocześnie Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, na wniosek Przewodniczącego Rady, przybliżył 
szczegółowy zakres kontroli.          
 
W czasie dyskusji, w której głos zabrali radni Krystyna Wróbel, Marcin Nyga, Barbara Panek-Bryła,  
poruszono sprawy dotyczące m. in.: potrzeby kontynuowania tematu związanego z budową Domu 
Pomocy Społecznej; zmobilizowania władz gmin w powiecie bieruńsko-lędzińskim do wspólnych 
działań mających na celu doprowadzenie do powstania na naszym obszarze Domu Pomocy Społecznej; 
zainicjowania przez Burmistrza Miasta spotkania z powiatem i gminami w temacie stworzenia 
całodobowego Domu Pomocy Społecznej; zasadności powstania Domu Pomocy Społecznej; wzrostu 
kosztów za Dom Pomocy Społecznej ponoszonych przez gminę.   
 
Burmistrz Miasta oraz Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej udzielili odpowiedzi oraz 
szczegółowych wyjaśnień na poruszone w czasie dyskusji sprawy. 
Jednocześnie Burmistrz Miasta zadeklarował, że zorganizuje spotkania z powiatem i gminami 
w temacie stworzenia całodobowego Domu Pomocy Społecznej. 
 
Przewodniczący Rady zasugerował, aby przedstawiciel rady uczestniczył w tym spotkaniu oraz wyraził 
opinię, że najbardziej predysponowana jest osoba Przewodniczącej Komisji Społecznej.  
 
Przewodniczący Rady w podsumowaniu poinformował, że sprawozdania, które Dyrektor Miejskiego 
Ośrodka Pomocy Społecznej okresowo przedstawia i tym razem nie wzbudziły ze strony rady jakiś 
zastrzeżeń czy uwag. Można być zadowolonym, że w tak trudnym czasie jakim jest okres pandemii 
Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej dobrze realizuje swoje zadania, również w zakresie pomocy 
mieszkańcom. Wyraził nadzieję, że praca dyrektora i całego zespołu w kolejnych latach będzie równie 
pozytywnie oceniana. 
 
Przewodniczący Rady, wobec braku dalszych głosów w dyskusji, kolejno poddał pod głosowanie:  
 
Rada Miejska pozytywnie opiniuje Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Bieruniu.   
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward nieobecny 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
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13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Opinia została podjęta jednogłośnie. 
 
Rada Miejska pozytywnie opiniuje Sprawozdanie z prac Zespołu ds. Przeciwdziałania Przemocy 
w Rodzinie.   
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward nieobecny 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Opinia została podjęta jednogłośnie. 
 
Rada Miejska pozytywnie opiniuje Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki.  
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward nieobecny 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Opinia została podjęta jednogłośnie. 
 
Rada Miejska pozytywnie opiniuje Ocenę Zasobów Pomocy Społecznej za rok 2020.  
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward nieobecny 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
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11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Opinia została podjęta jednogłośnie. 
 
Rada Miejska w Bieruniu pozytywnie ocenia działalność Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Bieruniu.  
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward nieobecny 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Opinia została podjęta jednogłośnie. 
 
Rada Miejska w Bieruniu niezmiennie stoi na stanowisku, że jednym z priorytetowych zadań na terenie 
naszego miasta i powiatu jest stworzenie całodobowego Domu Pomocy Społecznej dla osób 
w podeszłym wieku. W związku z tym Rada Miejska wnioskuje do Burmistrza Miasta o zainicjowanie 
rozmów ze Starostą Powiatu Bieruńsko-Lędzińskiego oraz włodarzami gmin naszego powiatu we 
wskazanym temacie.  
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward nieobecny 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Stanowisko zostało podjęte jednogłośnie.  
 
 
Ad 9 
 
Rada przystąpiła do rozpatrzenia projektów uchwał: 
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a) w sprawie przystąpienia do opracowania Strategii Rozwoju Miasta Bierunia na lata  

2021-2035  
 

Projekty uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki 
Przestrzennej i Nieruchomości.  

 
Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 
uchwały. 
 
Przewodniczący Rady, wobec braku głosów w dyskusji, poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward nieobecny 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Uchwała Nr III/1/2021 została podjęta jednogłośnie. 
 
 

b) w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie miasta Bierunia w 2021 roku  

 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Odpadami.  

 
Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa poinformował, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 
komisji. 
 
Przewodniczący Rady, wobec braku głosów w dyskusji, poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward nieobecny 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
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Uchwała Nr III/2/2021 została podjęta jednogłośnie. 
 
 

c) w sprawie wykazu kąpielisk zorganizowanych na terenie Gminy Bieruń na 2021 rok oraz 
ustalenia sezonu kąpielowego 

 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Odpadami.  

 
Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Przewodniczący Rady, wobec braku głosów w dyskusji, poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward nieobecny 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Uchwała Nr III/3/2021 została podjęta jednogłośnie. 
 
 

d) w sprawie wdrożenia „Programu ograniczenia emisji na terenie miasta Bierunia” etap X 
 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem omówiła Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Odpadami.   

 
Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa poinformowała, że projekt uchwały uzyskał pozytywną 
opinię komisji. 
 
Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami udzieliła odpowiedzi na pytania 
Przewodniczącego Rady dotyczące m. in.: zainteresowania programem ze strony mieszkańców na 
chwilę obecną; łączenia korzyści, które płyną z programu gminnego oraz programu „Czyste powietrze” 
 
Przewodniczący Rady, wobec braku dalszych głosów w dyskusji, poddał projekt uchwały pod 
głosowanie: 
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward nieobecny 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
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9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głos  wstrzym. – 0 głosów 
 

Uchwała Nr III/4/2021 została podjęta jednogłośnie. 
 
 

e) w sprawie okresowego zwolnienia z podatku od nieruchomości  
 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem omówiła Skarbnik Miasta z zaznaczeniem autopoprawki, 
która obejmuje zmianę brzmienia § 8.  

 
Wiceprzewodniczący Komisji Finansów poinformował, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 
komisji w treści przedstawionej na komisji. 
 
Burmistrz Miasta poinformował, że przedstawiona uchwała jest kolejną uchwałą dotyczącą pomocy 
dla przedsiębiorców, jest to kolejny krok, który miasto może zrobić. Od początku pandemii w marcu 
zeszłego roku realizowane były różnego rodzaju działania. Część z nich była również w prezentacji 
Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej przywołana, część ma wymiar finansowy i poza 
finansowy pomocy. Jak tylko pojawiają się możliwości prawne i kolejne możliwości również finansowe 
gminy staramy się nie zostawiać naszych przedsiębiorców samych sobie, ale proponujemy 
rozwiązania, które pomogą przetrwać im ten trudny czas. 
W uzupełnieniu powyższej wypowiedzi Skarbnik Miasta poinformowała, że jest wykorzystywany 
maksymalny okres zwolnienia dopuszczalny Tarczą 6, czyli pełne pół roku.       

 
Przewodniczący Rady, wobec braku głosów w dyskusji, poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward nieobecny 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Uchwała Nr III/5/2021 została podjęta jednogłośnie. 
 
 

f)   w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Bierunia na lata 2021-2027   
 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem omówiła Skarbnik Miasta.  
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Wiceprzewodniczący Komisji Finansów poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany przez komisję w treści przedstawionej na komisji. 
 
Przewodniczący Rady, wobec braku głosów w dyskusji, poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward nieobecny 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Uchwała Nr III/6/2021 została podjęta jednogłośnie. 
 
 

g) w sprawie zmian budżetu miasta Bierunia na 2021 rok 
 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem omówiła Skarbnik Miasta.  
 

Wiceprzewodniczący Komisji Finansów poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany przez komisję w treści przedstawionej na komisji. 
 
Przewodniczący Rady, wobec braku głosów w dyskusji, poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward nieobecny 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Uchwała Nr III/7/2021 została podjęta jednogłośnie. 
 
 

h) w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Wodnej w Katowicach na realizację „Programu ograniczania emisji na 
terenie miasta Bierunia" etap X 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem omówiła Skarbnik Miasta.  
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Wiceprzewodniczący Komisji Finansów poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany przez komisję. 
 
Burmistrz Miasta zwrócił uwagę, że środki z WFOŚiGW nie są dotacją a pożyczką, którą zaciąga 
i spłaca gmina. Środki wkładu własnego gminy i pożyczka, którą gmina będzie spłacać przez 6 lat są 
elementem dotacji dla mieszkańców do programu ograniczenia emisji.   
 
Radny Jarosław Mokry zwrócił uwagę na prowadzone prace związane z innymi formami pozyskania 
środków na ograniczanie niskiej emisji.     

 
Przewodniczący Rady, wobec braku dalszych głosów w dyskusji, poddał projekt uchwały pod 
głosowanie: 

 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward nieobecny 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Uchwała Nr III/8/2021 została podjęta jednogłośnie. 
 
 
Ad 10 
 
Przewodniczący Rady: 
- poinformował, że korespondencja, która wpływa do rady jest na bieżąco przekazywana radnym, 
- przypomniał, że do końca kwietnia radni zobowiązani są do złożenia oświadczeń majątkowych.  
 
 
Ad 11 
 
Przewodniczący Rady zamknął obrady III sesji Rady Miejskiej w Bieruniu. 
 
 
 
Integralną część protokołu stanowi transmisja opublikowana w Biuletynie Informacji Publicznej. 
 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała:  
Janina Berger 


